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Abstract (en)
[origin: US2001013686A1] Snowboard binding comprising a base (1) intended to be fixed to a snowboard and having side walls (2, 3) connected
at the rear by a bow shaped structure (4), a curved support plate (5) articulated relative to the base between the side walls at two opposed points.
This support plate (5) is articulated to an auxiliary support (6) secured to the base (1) either by being fixed directly to the base or by being fixed to
the base via an intermediate component. The auxiliary support is preferably between the side walls (2, 3). Greater versatility in the mounting of the
support plate on the base is achieved, and the mounting enables the fore-aft adjustments to be dissociated from the other adjustments.

Abstract (fr)
Fixation de surf comprenant une embase (1) destinée à être fixée à une planche de surf et présentant des parois latérales (2, 3) reliées à l'arrière
par un arceau (4), une plaque d'appui cintrée (5) articulée relativement à l'embase entre les parois latérales en deux points opposés. Cette plaque
d'appui (5) est articulée sur un support auxiliaire (6) solidaire de l'embase (1) soit par sa fixation directe à la base, soit par sa fixation à l'embase par
l'intermédiaire d'une pièce auxiliaire. Le support auxiliaire est de préférence entre les parois latérales (2, 3). On obtient une plus grande liberté de
montage de la plaque d'appui sur l'embase et le montage permet de dissocier les réglages avant-arrière et les autres réglages. <IMAGE>
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